



info

PAPIER- EN KARTONBEWERKING I PC 222 I JULI 2026

INHOUD

- 1 Minimumlonen vanaf 1 juli 2026 voor bedienden
- 2 Centenindex (= loonmatiging/-beperking)

DOWNLOAD ONZE LEDENAPP



Scan en ontdek de ACV-CSC app!



1. MINIMUMLONEN VANAF 1 JULI 2026 VOOR BEDIENDEN

Verhoging met 2,05% (index). Zowel de minimum als de werkelijke lonen worden geïndexeerd.

	CAT I	CAT II	CAT III	CAT IV
-2	€ 1 636,15	€ 1 761,12		
-1	€ 1 706,96	€ 1 838,05		
0	€ 1 777,65	€ 1 914,97	€ 2 098,23	€ 2 289,11
1	€ 1 848,75	€ 1 992,14	€ 2 183,77	€ 2 374,08
2	€ 1 919,35	€ 2 069,23	€ 2 257,35	€ 2 459,15
3	€ 1 990,09	€ 2 146,26	€ 2 313,30	€ 2 544,06
4	€ 2 022,54	€ 2 191,35	€ 2 361,20	€ 2 602,82
5	€ 2 058,40	€ 2 236,17	€ 2 408,95	€ 2 660,90
6	€ 2 092,61	€ 2 257,35	€ 2 456,85	€ 2 719,13
7	€ 2 126,82	€ 2 288,50	€ 2 505,10	€ 2 777,71
8	€ 2 161,46	€ 2 328,50	€ 2 552,71	€ 2 835,65
9	€ 2 195,31	€ 2 368,55	€ 2 600,42	€ 2 893,90
10	€ 2 229,68	€ 2 408,72	€ 2 648,50	€ 2 952,11
11	€ 2 238,28	€ 2 448,98	€ 2 696,41	€ 3 010,56
12	€ 2 247,37	€ 2 488,70	€ 2 744,17	€ 3 068,99
13	€ 2 255,98	€ 2 504,61	€ 2 792,09	€ 3 127,09
14	€ 2 257,35	€ 2 520,26	€ 2 840,08	€ 3 185,49
15	€ 2 257,35	€ 2 535,89	€ 2 857,37	€ 3 243,90
16	€ 2 257,35	€ 2 551,65	€ 2 874,95	€ 3 302,27
17	€ 2 261,47	€ 2 567,28	€ 2 892,18	€ 3 319,03
18	€ 2 269,96	€ 2 582,80	€ 2 909,44	€ 3 336,05
19	€ 2 278,53	€ 2 598,91	€ 2 926,50	€ 3 353,07
20	€ 2 287,02	€ 2 614,32	€ 2 944,05	€ 3 369,90
21	€ 2 295,32	€ 2 630,24	€ 2 961,58	€ 3 387,05
22	€ 2 304,08	€ 2 646,02	€ 2 978,53	€ 3 403,79
23			€ 2 995,98	€ 3 420,59
24			€ 3 013,40	€ 3 437,89
25				€ 3 454,77
26				€ 3 471,35

Stelsel: 37u/week

PAPIER- EN KARTONBEWERKING | PC 222

2. CENTENINDEX (= LOONMATIGING/-BEPERKING)

DE CENTENINDEX VAN DE REGERING DE WEVER WERD GOEDGEKEURD. WAT BETEKENT DIT VOOR JOU?

Indien je voltijds brutoloon zonder premies of toeslagen meer dan € 4.000 bruto bedraagt, wordt het deel van je brutoloon boven de € 4.000 niet geïndexeerd. Voor deeltijdse werknemers geldt de grens van € 4.000 pro rata hun arbeidsduur.

Verdien je het sectorale minimumloon, dan is geen categorie gevat door de centenindex. Dit betekent dat je jouw volledige indexering krijgt en de regering je niets afneemt.

Maar verdien je meer dan het sectorale minimumloon, dan word je mogelijks wel geraakt door de centenindex. Als bediende is dit dus van zodra je meer dan € 4.000 bruto verdient.

De centenindex geldt totdat de drempel van 2% indexering is bereikt. Voor onze sector betekent dit dat we met één indexering reeds de drempel van 2% hebben bereikt, aangezien het indexpercentage 2,05% bedraagt. Wij moeten deze oefening dus slechts 1x doen, met als gevolg dat de lonen vanaf januari opnieuw normaal geïndexeerd worden tot de 2^{de} loonmatigingsperiode in 2028.

EEN VOORBEELD VAN EEN UURLOON:

Je verdient € 4.500 op 1/7/2026. Dit betekent dat je slechts 2% (i.p.v. 2,05%) index zal krijgen op € 4.000 van jouw brutoloon. Het bedrag boven € 4.000, in dit geval € 500, wordt niet geïndexeerd. Aangezien de sector de 2% indexbeperking reeds bereikt heeft, mag de resterende 0,05% wel weer op het volledige bruto maandloon toegepast worden.

Dit levert je volgende indexering op: € 4.000 x 2% = € 80. Berekening van de resterende 0,05% (2,05%-2%) op het volledige loon:

€ 4.500 x 0,05% = € 2,25. De totale indexering bedraagt: € 82,25. Jouw nieuwe bruto maandloon bedraagt: € 4.582,25.

Was er geen centenindex geweest, dan kreeg je € 4.592,25. Dit verschil van € 10 per maand lijkt misschien minimaal, maar neem je wel voor de rest van je carrière mee. En we dienen dit niet alleen te doen in 2026, maar nog een keer in 2028!

MOMENT VAN BEOORDELING VAN HET REFERTELOON

Om te weten of jouw uurloon/maandloon de grens van € 4.000 bereikt, neem je het uurloon/maandloon dat op jou van toepassing is op datum

BLIJF OP DE HOOGTE EN DOWNLOAD DE ACV-CSC APP!

- 1 Ontvang het nieuws uit je sector
- 2 Bereken je nettoloon, vakantiedagen en opzegtermijn
- 3 Bekijk je ledenvoordelen
- 4 Vind snel je weg naar het ACV

SCAN EN
ONTDEK

Download on the
App Store

GET IT ON
Google Play